
             

                      Zpráva Hlavního trenéra 03/ 04 2017   

  

RD - A            
 Laser Standart  - Viktor Teplý ukončil přípravné období soustředěním na Mallorce a 

absolvoval regatu na Palmě s velmi dobrým výsledkem 17/134. Cenný výsledek a pohyb ve 

výsledkové listině blízko Top 10  je určitě potěšující ve velmi vyrovnaném a kvalitním závodním 

poli. Měl výbornou zimní přípravu, plní tréninkový plán.      

 Finn - Ondřej Teplý absolvoval tréninkový blok ve Valencii a Mallorce. Kvalitní příprava 

jak fyzická tak materiální. Ondra je na sezonu připraven velmi dobře. Regata na Palmě mu ovšem 

nevyšla uplně podle jeho představ ale i jeho výsledek  17/57 má kvalitu přesto, že si vybral jeden 

horší den včetně BFD. Tréninkový plán plní. Nyní se připravuje na ME v Marseille. 

 RSX - Karel Lavický pokračoval  po přípravě v Cadizu v tréninkovém bloku na Mallorce. 

Karel měl výborný začátek regaty v rozjížďkách se silnějším větrem, ale potom se propadnul do 

spodní části výsledkové listiny. Karlova slabina je slabý vítr a v tom se musí hodně zlepšit. Jeho 

výsledek není dobrý76/96.Nyní se se připravuje v Marseille.      

RD - B            
 Laser standart - Kuba Halouzka absolvoval přípravu na regatu na Mallorce  v Arenal CN. 

Jeho příprava měla dobrou kvalitu. Výsledek na regatě 80/134 je pro něj určitě dobrým vstupem do 

závodního pole na úvod sezony i když také udělal pár kopanců. Jeho tréninková píle a příprava je 

velmi dobrá.            

 Laser standart - Štěpán Novotný ukončil přípravu na Canarias. Regatu na Mallorce ovšem 

absolvoval pouze částečně, protože byl nemocen. Výsledek se nedá hodnotit, protože absolvoval 

pouze některé rozjížďky.          

 Regaty se zúčastnil také Jirka Halouzka na Laser standart. Pro Jirku byla tato regata 

sbíráním zkušeností. Jirka se trochu zlepšil jak technicky, tak fyzicky.    

   49 FX posádka  D.Vadurová / Sára Tkadlecová absolvovala tréninkové bloky 

na Mallorce a závodila na regatě vůbec poprvé. Měli velkou snahu, ve větrnějších rozjížďkách to 

bylo celkem dobré, ale ve slabém větru se prali s nastavením materiálu a technikou jízdy. Byla to 

jejich premiéra, tak mají co zlepšovat.        

  Byla to dobrá  kvalitní regata  pro všechny na úvod sezony, podmínky klasicky velmi 

dobré a také tréninky všech našich jachtařů se světovou špičkou mají svou kvalitu do budoucna.

             

             

 SCM Laser - team Michala Smolaře absolvoval v Hyeres Euro cup. Dobrá regata, kvalitní 

podmínky a kvalitní závodní pole. Lucka Keblová Laser 4.7 skončila 52/159 dále Ben Přikryl na 

Laser radial 105/233 a Jirka Halouzka 59/94 . To jsou nejlepší z naší české skupiny. Pro ostatní to 

byla první  velká regata na Laserech a jejich výsledky byly spíše horší a sbíráním zkušeností. Část 

této skupiny se po této regatě přesunula na ME ve Španělské Murcii.    

             
 SCM 29'' pod vedením Davida Křížka absolvovala druhý tréninkový camp v Zadaru. 

Stávající i nové posádky  odjezdili dobré soustředění v slabším větru. Pro nové posádky to byly 

podmínky přívětivé a zkušení jim pomohli poznat fígle 29''. Celkem se zúčastnilo 6 posádek 29''. 

Dále 29'' měli kvalitní soustředění před regatou na Gardě a velmi dobrou Easter regatu. Vítězství 

posádky Mareček/Svoboda,9 místo Vítovec/Krsička a 11 místo Živná/Živná (druhé v dívkách). To 

jsou velmi dobré výsledky.          
            SPS Q - 

team pod vedením Tondy Mrzílka. Tato skupina našich nejmladších je velmi aktivní a zúčastnila se 

dalšího soustředění ve Španělském Torrevieja. Výborná příprava na sezonu. Kvalitní jachting našich 

nejmenších závodníků. Další zastávka skupiny SPS byla na Gardě na mega regatě (1067 lodí) 



GARDA MEETING.   Skvělé tradiční podmínky a také velmi dobré výsledky našich nadějí, to je to 

hlavní co nás potěšilo. Klára Himmelová 40/785 lodí a 5 místo v dívkách. Lukáš Kraus 38/285 lodí. 

Nyní už Tonda  Mrzílek se svým výběrem plánuje přípravu na ME a MS.    

          Sezona už začala naplno 

nejenom v zahraničí, ale i u nás na našich vodách, chtěl by sem popřát všem našim jachtařům bezva 

zážitky a pěkné sportovní momenty v sezoně 2017.Jsem velmi potěšen aktivitou našich jachtařů od 

těch nejmenších až po členy RD . Věřím, že se i letos dočkáme výsledků, které budou výjimečné.                         

Ahoj Majčus    


